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Protokoll från förvaltningsgruppen 

Närvarande: 

Förvaltningen 

Anders Carstorp, stadsdelsdirektör 

Lars Wennberg, avdelningschef administrativa avdelningen 

Yvonne Goldberg avdelningschef förskoleavdelningen  

Linda Palo, avdelningschef avdelningen för samhällsplanering  

Marja Kammouna, avdelningschef äldreomsorgsavdelningen 

Carina Cronwall, utredare avdelningen för social omsorg 

Gunnela Börjes, sekreterare 

 

Fackliga organisationer 

Vision: Katri Karlsson, Ewa Ögren 

Kommunal: Tina Thörnsell, Charlotte Andersson 

Lärarförbundet: Lena Karlsson  

SACO: Peter Hultberg, Jessica Nygren 

 

Förhinder 

Toni Mellblom, avdelningschef avdelningen för social omsorg 

Ledarna: Karin Wrannvik 

Vårdförbundet: Pia Lejkemo 

 

 

Tidpunkt: 

11 april 2017 10:00 

 

Plats: 

 Konferensrummet Mobilen, plan 9 
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1. Mötet öppnas 

Anders Carstorp öppnade mötet. Datum för justering bestämdes 

till 18 april 2017. 

2. Kvarvarande frågor 

- Semesterväxling 

I staden har 6 292 personer ansökt om semesterväxling, varav 

518 i Hägersten-Liljeholmen. 155 avslag totalt, för stadsdelen 

22 st. Avslagen grundar sig i att man inte uppfyller kraven.  

 

3. Förvaltningens övergripande information 

Anders Carstorp informerade om stadens åtgärder med 

anledning av den allvarliga händelsen i centrala Stockholm den 

7 april. Hägersten-Liljeholmen påverkades i första hand av att 

inte alla barn i förskolan kunde hämtas i tid. Rutinerna med att 

personal stannade kvar, telefonkedjor m.m. fungerade mycket 

bra. Ett par medarbetare deltog i möte på Drottninggatan och de 

har erbjudits företagshälsovård. En utvärdering kommer att 

göras och rutinerna för katastrofhantering i stadsdelen ska ses 

över och ev. uppdateras. 

      

4. Information från de fackliga organisationerna 

Vision informerar om att deras löneavtal eventuellt börjar bli 

klart efter påsk. Riktlinjer för omställningsavtalet är inte klart. 

 

Lärarförbundets löner är färdigförhandlade. Lärarförbundet 

önskar utbildning i lönesättande samtal för chefer och 

medlemmar. Förvaltningen återkommer i frågan – den 

behandlas även i medarbetarenkäten. 

 

Kommunals lönerevision är uppskjuten. Ny tidplan kommer att 

tas fram.  

 

SACO känner inte till hur lönerevisionen ligger till för de olika 

förbunden. Styrelsearbetet är igång och det fackliga 

engagemanget i huset utvecklas. 

  

5. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 

 

- Underlag till budget 2018 med inriktning 2019 och 2020  

Anders Carstorp presenterade ärendet. Inga yrkanden 

framfördes.  
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- Förlängning av avtal städtjänster 

Inga yrkanden framfördes.  

 
- Handlingsplan för det kommunala aktivitetsansvaret (remissvar) 

Inga yrkanden framfördes    

 
- Omorganisation av de öppna fritidsverksamheterna från social 

omsorg till avdelningen för samhällsplanering 

Ärendet diskuterades vad gällde både organisation och 

personalöverflyttningar. Anna William-Olsson blir t.f. 

enhetschef fram till rekrytering av enhetschef. Siri Andersson 

har flyttats till avdelningen för samhällsplanering. Berörda 

medarbetare har medverkat i att ta fram den risk- och 

konsekvensbedömning som skickats ut inför mötet.  

 

Vision påtalar behov av att arbetsgivaren identifierar vilka 

verksamheter som utgör driftsenheter i den nya organisationen. 

Förvaltningen har löpande informerat de fackliga 

organisationerna på samverkansmöten. Vision påpekar att 

fr.o.m. 1 januari 2017 och tillsvidare ska alla förhandlingar och 

all samverkan med Vision om omorganisation, omställning, 

arbetsbrist och uppsägningar göras av avdelningen i samverkan 

med sektionerna, vilket Vision påtalat vid samverkansmöten 

sedan januari. 

 

Inför MBL-förhandlingen önskar de fackliga organisationerna få 

ta del av en organisationsskiss och en beskrivning av 

driftsenheten.  

 

SACO framhåller att organisationsförändringen för närvarande 

inte är samverkad eller förhandlad och därför fortfarande är ett 

förslag. Det är viktigt att arbetsgivaren inte genomför några 

förändringar i nuläget som till exempel att flytta en utredartjänst 

eller att tillsätta en enhetschefstjänst. 

 

Förvaltningen återkommer med organisationsskiss och en 

förhandlingsframställan. 

 

-  Ung Fritid (anmälningsärende):  

Linda Palo informerade.  
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6. Verksamhet och budget 

Förvaltningen bedömer att nämnden kommer att hålla budget 

under 2017. Underskott finns inom individ- och familj samt 

inom äldreomsorgen. Man kan dock se omfattande förbättringar 

inom de områdena. 

 

7. Arbetsmiljökommitté  

 

- Förstadagsintyg 

Lars Wennberg redogjorde för förvaltningens förslag till 

ändringar i riktlinjerna om förstadagsintyg. Frågan diskuterades 

i samverkansgrupperna 4 april och fackens synpunkter har lagts 

till i riktlinjerna, med undantag för frågan om de fackliga 

organisationerna ska underrättas vid varsel.  

 

Samtliga fackliga organisationer yrkar på att de ska bli 

kontaktade vid varsel. Förvaltningen avslår yrkandet. Det är den 

enskilda medarbetarens ansvar att koppla in sin fackliga 

organisation, något som man kan göra när som helst under hela 

processen.  

 

Lärarförbundet tog upp frågan om vem som kan ringa första 

samtalet till företagshälsovården. Förvaltningen svarar att enligt 

det nya avtalet är det chefen. Det finns inga möjligheter att göra 

tilläggsbeställningar och gå utanför avtalet.  

I fortsättningen ska statistik på utfärdade förstadagsintyg 

enhetsvis anmälas på samverkansnivå varje månad. Uppföljning 

av sammanställningen ska ske på förvaltningsgrupp 2 gånger/år.  

 

- Medarbetarenkäten 

Anders Carstorp presenterade medarbetarenkäten. Enheterna ska 

arbeta med resultaten på sina APT samt upprätta 

handlingsplaner. Överenskommelse fattades att samtliga 

enheters handlingsplaner ska gås igenom i 

samverkansgrupperna. 

8. Protokoll från CESAM 

Inget att rapportera. 

9. Övriga frågor 

SACO tog upp frågan om organisationsförändringar. De 

upplever att färdiga förslag presenteras och för lite  

diskussionsutrymme lämnas. Processerna sker snabbt och 

ryktesspridning sker. Medarbetare uppfattar det som att 
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förändringarna redan är klara. Frågan förs över som en 

kvarvarande fråga till nästa förvaltningsgrupp.  

10. Mötet avslutas 

Anders Carstorp avslutade mötet. Nästa möte är den 9 maj 2017, 

sammanträdesrum Lars Magnus plan 9. 

 

   

 

Anders Carstorp 

  

Gunnela Börjes 

stadsdelsdirektör  sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

 

Vision             SACO 

 

 

 

 

Kommunal             Lärarförbundet 


